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przez senatora Kazimierza Kleinę 

na 51. posiedzeniu Senatu 

w dniu 27 października 2022 r. 

Oświadczenie skierowane do prezesa Rady Ministrów Mateusza Morawieckiego 

 

Szanowny Panie Premierze! 

23 września br. złożyłem oświadczenie w sprawie działań rządu związanych ze wzrostem cen paliw wy-

korzystywanych przez rybaków bałtyckich. Niestety do tej pory nie otrzymałem na nie odpowiedzi. 

Sytuacja rybaków jest dramatyczna, wielu z nich skarży się na obecne ceny paliwa, które są bardzo wyso-

kie i powodują, że aktywne rybołówstwo przestaje być opłacalne. Jest to istotne zagrożenie zarówno dla nich, 

jak i dla dużych zakładów przetwórstwa tworzących tysiące miejsc pracy w Polsce. 

W związku z powyższym po raz kolejny proszę o udzielenie odpowiedzi na poniższe pytania. 

Jakie działania podejmuje rząd, aby ograniczyć wzrost cen paliwa dla rybaków? Czy przewidywane są 

dopłaty do zakupionego paliwa? 

Czy rząd przewiduje rekompensaty dla rybaków w związku z przestojem wynikającym z zakazu poło-

wów, z uwzględnieniem tych jednostek rybackich, które czynnie poławiały przed zakazem połowowym oraz 

mogą wykazać i udokumentować bazę historyczną? Czy te rekompensaty obejmą wszystkie grupy rybaków 

bałtyckich? 

Kazimierz Kleina 
 


